

BUNDESGESETZBLATT

FÜR DIE REPUBLIK ÖSTERREICH

Jahrgang 2020**Ausgegeben am 29. September 2020****Teil II**

**416. Änderung der Verordnung betreffend die elektronische Einreichung von Anbringen
Verordnung: im Zusammenhang mit steuerlichen Erleichterungen aufgrund des Coronavirus**

416. Verordnung des Bundesministers für Finanzen mit der die Verordnung betreffend die elektronische Einreichung von Anbringen im Zusammenhang mit steuerlichen Erleichterungen aufgrund des Coronavirus geändert wird

Auf Grund des § 86a der Bundesabgabenordnung – BAO, BGBl. Nr. 194/1961, zuletzt geändert durch das Bundesgesetz BGBl. I Nr. 99/2020, wird verordnet:

Die Verordnung betreffend die elektronische Einreichung von Anbringen im Zusammenhang mit steuerlichen Erleichterungen aufgrund des Coronavirus, BGBl. II Nr. 121/2020, zuletzt geändert durch die Verordnung BGBl. II Nr. 312/2020, wird wie folgt geändert:

1. § 1 wird wie folgt geändert:

a) Das Datum „30. September“ wird durch das Datum „31. Dezember“ ersetzt.

b) In Z 1 wird vor dem Strichpunkt folgender Satzteil eingefügt:

„einschließlich einer Unterlage im Sinn von § 5 letzter Satz der COVID-19-Verlustberücksichtigungsverordnung, BGBl. II Nr. 405/2020“

c) In Z 5 wird am Ende des Satzes der Punkt durch einen Strichpunkt ersetzt.

d) Nach Z 5 wird folgende Z 6 angefügt:

„6. Anträge auf Berücksichtigung einer COVID-19-Rücklage im Rahmen der Veranlagung 2019 gemäß § 1 der COVID-19-Verlustberücksichtigungsverordnung, BGBl. II Nr. 405/2020.“

2. In § 4 wird das Datum „30. September“ durch das Datum „31. Dezember“ ersetzt.

Blümel

01/10/2020

RIS document

FEDERAL LAW

FOR THE REPUBLIC OF AUSTRIA

Year 2020

Issued on September 29, 2020

Part II

416. Amendment of the regulation on electronic filing of attachments
Regulation: in connection with tax relief due to the coronavirus

416. Ordinance of the Federal Minister of Finance with which the ordinance concerning the electronic filing of attachments related to tax facilitation due to the coronavirus is changed

Due to § 86a of the Federal Tax Code - BAO, Federal Law Gazette No. 194/1961, last amended by the federal law BGBl. I No. 99/2020, it is decreed:

The regulation on the electronic filing of attachments related to tax relief due to the coronavirus, Federal Law Gazette II No. 121/2020, last amended by Regulation BGBl. II No. 312/2020 is amended as follows:

1. § 1 is amended as follows:

a) The date "30. September " is replaced by the date " 31. December " replaced.

b) In Z 1, the following part of the sentence is inserted before the semicolon:

"Including a document in the sense of § 5 last sentence of the COVID-19-Loss consideration regulation, Federal Law Gazette II No. 405/2020 "

c) In item 5, the full stop is replaced by a semicolon at the end of the sentence.

d) After item 5, the following item 6 is added:

"6. Applications for consideration of a COVID-19 reserve as part of the 2019 assessment in accordance with Section 1 of the COVID-19 Loss Consideration Ordinance, Federal Law Gazette II No. 405/2020. "

2. In § 4 the date "30. September " by the date " 31. December " replaced.

Flowers

https://www.ris.bka.gv.at/Dokumente/BgblAuth/BGBLA_2020_II_416/BGBLA_2020_II_416.html

1/1